

Proiectul de majorare a salariului minim brut începând de anul viitor, discutat în prima lectură de Guvern

Premierul demis Viorica Dancila a anuntat ca Guvernul va discuta, în sedinta de luni, în prima lectura, proiectul de act normativ privind majorarea salariului minim brut la 2.262 de lei pentru studii medii si 2.620 de lei pentru studii superioare, de la 1 ianuarie 2020.

"Am luat masuri pentru cresterea pensiilor, a tuturor drepturilor sociale si a salariilor. Am fost preocupati sa majoram salariul de baza minim brut pe tara, garantat în plata, astfel încât cetatenii sa fie corect platiti pentru munca lor. Daca înainte de preluarea guvernarii PSD, respectiv decembrie 2016, salariul minim brut era de 1.250 de lei, la încheierea mandatului nivelul acestuia este substantial mai mare. În sedinta de astazi, discutam în prima lectura cresterea salariului minim, începând de anul viitor, la 2.262 de lei, iar pentru angajatii cu studii superioare si vechime de cel puțin un an, (...) la 2.620 de lei/lunar. Este o masura cu puternic impact social, în conditiile în care, în prezent, sunt încadrati peste 1,4 milioane de angajati cu salariul minim. Asupra acestui proiect am avut consultari cu reprezentantii patronatelor si sindicatelor, în cadrul Consiliului National Tripartit, si a fost supus analizei Consiliului Economic si Social", a declarat Viorica Dancila, la începutul sedintei Executivului.

Premierul demis a adaugat ca, în opinia sa, masura avuta în vedere este "justa si corecta social".

"Am convingerea ca exista argumente si un context economic favorabil si nu vad niciun motiv pentru care viitorul Guvern nu ar aplica majorarea salariului minim, începând cu anul viitor", a spus Dancila.